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Protokoll 
Regionstyremøte nr. 12 23-26 

Fysisk styremøte i Bergen 20-21 september 2024. 

Regionstyret:  Frank H. Bjørndal                    Styreleder 

   Jeanette Krabbedal-Mathisen       Nestleder 

Harold Sletten    Styremedlem  

   Ann-Elin Leftwich                   Styremedlem  

Mette Davidsen   Styremedlem  

   Martine Orrestad Andersen  Styremedlem 

Paal Teodor Eeg Lilletvedt                       Styremedlem 

 

Fra adm:  Trine Skarstein Dalland          Daglig Leder   

   

Sakliste: 

SAK 61/23-26   Godkjenning av protokoll nr. 12 

SAK 62/23-26   Daglig leder informerer  

SAK 63/23-26   Økonomi  

SAK 64/23-26   Styrets time  

SAK 65/23-26   Rapporter og referater  

  

Habilitetsgjennomgang:  

Styret tok en gjennomgang av sakslisten og egen habilitet opp mot de ulike sakene.  Ingen 

habilitetskonflikt avdekket og saksliste godkjent.   

 

SAK 61/23-26  Godkjenning av protokoll nr. 12 

Protokoll er distribuert på Teams. Merknader til protokoll er tatt til 

følge og den er lagt ut på nett.  

 

Vedtak sak 61/23-26 

 

 

 

 

 

Styret godkjenner protokoll fra styremøte nr. 12. 1 23-26.   
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Sak 62/23-26  Daglig leder informerer  

Vedtak sak 62 23-26 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Konkurranse (kamp) 

• Kampoppsett barnehåndball, Intersport 4 og temaserie  

• Intersport 4 er det 361 påmeldte lag nå for høsten mort 416 i 

fjor.  

• Flere lag som har glemt påmeldingen, kommer med fra "neste" 

runde (gjelder hele region)   

• Skaffe halltid til ulike aktivitet 

• Lisens og lisenskontroller  

• Svare på henvendelse (mange, om alt mulig) 

 

Utvikling 

• Spillerutvikling RLM samling (14 dager med høy aktivitet) 

• Sonemiljø aktivert / Lerøy Camp høstferie (Leikanger og Bergen)  

• Rekruttering - Kast ballen godt i gang (FB) / Rema 1000 

håndballskoler 

• Klubb / teamkonferanse 

• Trener og dommer utdanning  

 

Temakonferansen 15 og 16 nov. Scandic Ørnen 

Tema som vil bli drøftet under konferansen:  

Anlegg og bærekraft i et klubbperspektiv.  

Verdiløftet. Hva betyr det for din klubb?  

Rekruttering. Hvordan rekruttere/ beholde spillere og dommere? 

Styret - Styrearbeid 

 

Verdiløftet – gjennomgang #Verdiløftet | handball.no 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.handball.no/regioner/nhf-sentralt/utvikling/verdiloftet/
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SAK 63/23-26  Økonomi 

Gjennomgang av: 

- Fordringsliste pr. 16.09.2024 

- Første tanker rundt budsjett 2025 
 

Vedtak sak 62/23-26 

 

  

 

 

 

 

 

SAK 64/23-26   Styrets time 

Gjennomgang av: 

- Fellesmøte i november 

- Starte refleksjon rundt forberedelser til Håndballtinget 2025 

- Anlegg – hvordan løser vi denne oppgaven i regionen fremover? 
   

Vedtak sak 64/23-26 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styret tok en gjennomgang fordringslisten.  

Styret forventer fortsatt god oppfølging av fordringslisten i 

2024. 

Styret hadde en første diskusjon rundt de økonomiske 

prioriteringene for 2025 med tanke på strategi, handlingsplan 

og behov i regionen.  

 

Ledermøte i november. Kort gjennomgang av hva som kan 

forventes og hva Styret kan forberede frem til møte.  

Håndballtinget. Styret gikk igjennom frister og oppgaver frem 

mot Håndballtinget, Daglig leder skal ta kontakt med NHF sin 

Valgkomiteen for samtale med Styret. Styret drøftet innspill til 

kandidater til Forbundsstyret. Dato for politiske møter i regionen 

følger forberedelsene til Tinget i 2025. 

Anlegg – per tid er det Daglig leder som representerer Vest i 

anleggsarbeidet og team i NHF. Regionen har behov for å finne 

andre løsninger for fremtiden. Temaet vil bli tatt opp igjen etter 

Ledermøte i november, Styremøte 18 november.  
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SAK 54/23-26   Rapporter og referater 

Gjennomgang av: 

- Møteplan vår 2025 
- Gutteprosjekt v/Bjarte Epland  
- Eventuelt 

o Anlegg og sikkerhet 

 

 

 

Styret vedtok møteplan for våren 2025: 

 

Gutteprosjektet – Bjarte Epland deltok i møte og oppdaterte 

styret på status. Det har ikke vært jobbet i gruppen siden tidlig 

vår. Administrasjonen ble utfordret på å knytte en ansatt til 

prosjektet som kan være med å drive arbeidet. Foreløpig kan 

prosjektgruppen benytte seg av Daglig leder.  

Anlegg og sikkerhet - Styret ble informert om ansvarsforhold 

mht sikkerhet og arrangement i idrettshallene samt informasjon 

som ble sendt klubbene i etterkant av Klubbledermøte.  


